
 

P  R O T O K Ó Ł  

z XV  Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 30 marca 2012r. 

 

 Zagadnienia:  

1. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

2. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kruszyna. 

5. Uchylenie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2008-1013. 

6. Przyjęcie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Kruszyna. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

8. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kruszyna w 2012 roku. 

9. Ustalenie składów komisji stałych Rady Gminy. 

10. Wprowadzenie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r. 

11. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

12. Wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

13. Informacja w sprawie realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi za 2011 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 rok. 

 

Podjęte uchwały: 

 

 Nr XV/84/12 uchylająca uchwałę w  sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2008-1013, 

 Nr XV/85/12 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kruszyna”. 

 Nr XV/86/122 w sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych, 

 Nr XV/87/12 w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kruszyna w 2012 roku, 

 Nr XV/88/12 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 

 Nr XV/89/12 w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych komisji stałych 

Rady Gminy, 

 Nr XV/90/12 w sprawie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r, 

 Nr XV/91/12 w sprawie wprowadzenia  zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kruszyna. 

 Nr XV/92/12 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

 

 

 

 

 

 



Protokół nr 15/2012 

z XV Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 30 marca 2012r. w sali nr 3 Urzędu 

Gminy Kruszyna  w godz. od 10.00 – 12.30 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Radny Marian Klekot. 

Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 

Radnych obecnych – 13 

W obradach Sesji udział biorą: 

1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 

2/ Zastępca Wójta Gminy – Pan Tomasz Maj 

3/Skarbnik Gminy  - Pani Ewelina Kokot 

4/ Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Wierzbicka 

5/ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Iwona Organka 

7/ Radny Rady Powiatu – Bogusław Mielczarek 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kruszyna. 

8. Uchylenie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2008-1013. 

9. Przyjęcie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Kruszyna. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

11. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kruszyna w 2012 roku. 

12. Ustalenie składów komisji stałych Rady Gminy. 

13. Wprowadzenie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r. 

14. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

15. Wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

16. Informacja w sprawie realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi za 2011 rok. 

17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 rok. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zamknięcie obrad  XV  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

Otwarcia obrad XV Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marian Klekot  witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że 

w obradach Sesji uczestniczy 13  radnych, czyli 86 % składu osobowego Rady. 

                                               ( lista obecności w załączeniu) 



 

2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

 

Projekt porządku obrad został Radnym przesłany.  Przewodniczący zwraca się z zapytaniem 

czy będą uwagi do proponowanego porządku . Uwag nie zgłoszono w związku z czym  

Przewodniczący zarządza głosowanie. 

W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto do realizacji jednogłośnie. 

                                     ( porządek obrad podano wyżej ) 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej  sesji nie wniesiono uwag i 

wnioskuje o przyjęcie   protokołu bez odczytywania. 

W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie, tj.  13 głosami „za. 

 

4.Sprawozdanie z działalności Wójta. 

 dokonano wyboru wykonawcy zadania w zakresie naprawy dróg gminnych o 

nawierzchni bitumicznej, wartość zamówienia to kwota 30 tys.zł, 

 zawarta została umowa z Prywatnym Zakładem Usług Drogowych na bieżące 

utrzymanie dróg , wartość umowy wynosi 13.653zł, 

 zamówiono kruszywo drogowe na kwotę 21,525zł, 

 zawarto umowę z przewoźnikiem w zakresie dostaw kruszywa drogowego za cenę 

18,45zł/tonę, 

 usunięto awarie wodociągowe w Lgocie Małej, poniesione zostały koszty w kwocie 

6.900zł, 

 na rok bieżący zaplanowano  wymianę wodomierzy w ilości 378 szt na kwotę  40 

tys.zł 

 od dnia 12 kwietnia br. rozpoczną się realizacja zadania pn.remont placu 

przedcmentarnego w Kruszynie, wartość robót wyniesie 148 tys.zł, 

 rozpoczęto prace w zakresie przystosowania pomieszczeń w remizie OSP w Widzowie 

na cele kulturalne, wartość zadania wyniesie  99 tys.zł, 

 w dniu 23 marca br. ogłoszono przetarg na wykonanie oświetlenia ulicznego w 

Kruszynie, Lgocie Małej i  Kolonii Baby,  

 skierowano do 8 firm zapytanie ofertowe w zakresie remontu garażu w budynku OSP 

w Kruszynie, 

 wykonane dokumentację dotyczącą oszacowania strat w pomieszczeniu 

przeznaczonym na potrzeby orkiestry, 

 trwają intensywne prace przy budowie świetlicy wiejskiej w Teklinowie, 

 sprzedano workownicę do osadów za kwotę 12.232zł, 

 dnia 29 lutego br. podpisano umowę na wyposażenie świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Jacków, 

 w dniu 2 kwietnia podpisana zostanie umowa na budowę placu zabaw w miejscowości 

Łęg, 

 w ramach LGD Razem na Wyżyny złożono dwa wnioski o dofinansowanie 

nagłośnienia oraz zakup strojów dla zespołu śpiewaczego AleBabki oraz doposażenia 

świetlicy w Teklinowie, 



 dnia 29 marca br. przeprowadzony został przez Urząd Marszałkowski odbiór 

pomieszczenia w budynku strażnicy OSP w Kruszynie przeznaczonego dla orkiestry 

dętej,  

 dnia 16 marca br. podpisana została umowa z Bankiem Żywności na dostarczanie  

żywności w ilości około 10 ton do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

 od stycznia br. w urzędzie gminy działa elektroniczny obieg dokumentów, 

 od dnia 01 czerwca 2012r. korespondencja z Urzędu Wojewódzkiego przesyłana 

będzie tylko w formie dokumentów elektronicznych, 

 wydano wytyczne do arkuszy ocen na rok szkolny 2012-2013, 

 w ostatnim czasie dokonano oceny pracy dyrektorów, 

 wyliczono wymiar podatku na 2012 rok, łączne  zobowiązanie podatników wynosi  

1.085 tys.zł 

 w ostatnim czasie jednostki OSP odnotowały 50 wyjazdów do zdarzeń związanych z 

wypalaniem traw, 

 odbyły się manewry powiatowe w których udział wzięły jednostki OSP Kruszyna i 

Widzów, 

 rozstrzygnięty został konkurs na realizację zadań pożytku publicznego,  

 rozstrzygnięto również konkurs na animatora sportu na boisko ORLIK w Kruszynie. 

 

5.Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 

zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 

Uwag nie wniesiono. 

 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 

Radna Wanda Krawczyk – czy będzie zamontowana lampa uliczna oświetlająca boisko 

szkolne ? 

 

Radny Mariusz Dobrakowski  

 wniosek o ustawienie lustra przy wjeździe ze stacji PKP na ul.Dworcową, 

 wyprostować znak drogowy przy skrzyżowaniu ulic Słonecznej i Sportowej, 

 

Radny Adam Musiał – w jakim terminie wykonane zostaną naprawy cząstkowe dróg na 

terenie gminy? 

 

Radny Marek Kruk 

 –    czy komisja infrastruktury ustaliła termin objazdu dróg gminnych? 

 w jakie dni prawnik będzie pełnił dyżury? 

 kiedy będą wprowadzone nazwy ulic? 

 

Radna Wiesława Domagała 

 w jakim terminie będzie wykonana podłoga w remizie OSP? 

 uporządkować  rowy obok placu zabaw i kościoła, 



Radna Anna Kosela  - zgłasza wniosek o usunięcie pni drzew rosnących na placu szkolnym w 

Widzowie, 

 

Radna Joanna Zasępa  

 zgłasza wniosek o usunięcie pozostałości po murku obok apteki, 

 usunąć skrzynkę telefoniczną zawieszoną na słupie przy ul.Denhoffa, 

 naprawić nawierzchnię ulicy Północnej na najbardziej zniszczonym odcinku tj. na 

skrzyżowaniu z ul.Pocztową, 

 podciąć gałęzie drzew w obrębie obelisku zlokalizowanego przy drodze gminnej w 

kierunku Borowna oraz złożyć reklamację na roboty wykonane przy wymienionym 

obelisku, 

 na ręce Przewodniczącego Rady Gminy złożyła pismo o wykonanie sieci 

wodociągowej wzdłuż ulicy Sportowej w Kruszynie, 

 

Radny Henryk Kowalski  

 zakupić kamizelki odblaskowe dla pracowników gospodarczych prowadzących roboty 

na drogach, 

 wyrównać nawierzchnię ul.Okrężnej 

 

Radny Marian Klekot – proszę o wyjaśnienie, dlaczego nasze jednostki OSP brały udział w 

akcji na terenie gminy Radomsko. 

 

Radny Roman Kołaczkowski – wykonać naprawę nawierzchni drogi gminnej pomiędzy 

Pustkowiem a tzw.gościńcem, 

 

Radny Adam Musiał 

 podjąć działania w sprawie oczyszczenia rowu melioracyjnego przy ul. Kościelnej i 

Łąkowej, 

 zgłasza wniosek o wybudowanie odcinka sieci wodociągowej na ul.Kościelnej w 

Widzowie, 

 

Sołtys wsi Lgota Mała Henryk Domagała 

 uzupełnić ubytki w drogach gminnych, 

 wniosek o oczyszczenie rowu od basenu odbierającego wody z ul.Krótkiej, 

 przycięcie gałęzi drzew rosnących w obrębie przedszkola, 

 

Sołtys wsi Łęg Tomasz Kucharski 

 wyrównać nawierzchnię drogi gminnej pomiędzy Łęgiem i Kijowem, 

 zaprogramować wcześniejsze załączanie się oświetlenia ulicznego, 

 

Sołtys wsi Baby Tadeusz Łapeta 

 wniosek o wybudowanie odwodnienia we wsi Baby, 

 zgłosić do Poczty Polskiej fakt zaginięcia skrzynki pocztowej do wysyłania listów, z 

uwagi na fakt , że jest ona niezbędna dla mieszkańców, 

 w kolejnej gazetce gminnej zamieścić artykuł na temat wynagrodzeń nauczycieli, 

 uzupełnić ubytek na skrzyżowaniu drogi powiatowej z droga gminną, 

 

 

 



7.Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kruszyna. 

 

Radni wysłuchali  przedstawioną przez Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w 

Kłomnicach nadkomisarza Jacka Plutę  informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w gminie Kruszyna w 2011 r. 

Z informacji powyższej wynika, że w 2011r. nastąpił wzrost przestępstw stwierdzonych. W 

kategorii przestępstw kryminalnych odnotowano wzrost, w kategorii przestępstw 

gospodarczych jak i narkotykowych nastąpił spadek. Należy podkreślić, że nastąpił spadek 

wykrywalności popełnionych przestępstw.  

Ponadto trzeba powiedzie, że na tle wszystkich gmin, Kruszyna wypada najlepiej.  

/szczegółowa „Ocena stanu bezpieczeństwa w rejonie działania komisariatu policji w 

Kłomnicach za rok 2011” w załączeniu/ 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Wiesława Domagała – czy groźby kierowane wobec radnego są karalne? 

W odpowiedzi Zastępca Komendanta poinformował, że jeżeli osoba odczuwa bezpośrednie 

zagrożenie to taka interwencję podejmujemy. 

Radny Marek Kruk – co to jest zespół interdyscyplinarny? 

W odpowiedzi na wniosek nadkomisarz Pluta poinformował, że taki zespół powołała Rada 

Gminy na podstawie uchwały. W skład zespołu wchodzą pracownicy GOPS, policji, służby 

zdrowia.  

Radny Powiatu Bogusław Mielczarek – jak komisariat policji radzi sobie o osobami 

nietrzeźwymi nie mając izby wytrzeźwień? 

W odpowiedzi nadkomisarz Pluta poinformował, że tylko nietrzeźwych z terenu miasta 

można umieścić w izbie wytrzeźwień, natomiast pozostałych osadzamy w izbie policyjnej do 

czasu wytrzeźwienia.  

Zastępca Wójta Tomasz Maj – czy istnieje jakiś sposób na udowodnienie winy podpalaczowi 

traw? 

Nadkomisarz poinformował, że jeżeli mamy pewność co do osoby podpalającej to możemy 

nałożyć mandat lub skierować wniosek do sądu. Jeżeli natomiast spali się coś więcej niż 

trawy to mówimy wtedy o przestępstwie. 

Zasępca Wójta Tomasz Maj – czy osoba obrażająca mnie po godzinach pracy urzędu może 

być ukarana? 

Wszyscy pracownicy urzędu, radni oraz sołtysi są funkcjonariuszami publicznymi w związku 

z czym istnieje możliwość ukarania osoby szkalującej urzędnika. 

 

8.Uchylenie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2008-1013. 

 

Przewodniczący informuje, że projekt uchwały szczegółowo analizowały komisje na swoich 

posiedzeniach. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego projekt przyjęty został 

jednogłośnie tj. 13 głosami „za” 

/ uchwała nr  XV/84/12 w załączeniu/ 

 

9.Przyjęcie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Kruszyna. 

 

Przewodniczący informuje, że również i ten projekt uchwały szczegółowo analizowały 

komisje na swoich posiedzeniach. Uwag również nie zgłoszono. 



Następnie Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego projekt przyjęty został 

jednogłośnie tj. 13 głosami „za” 

/ uchwała nr  XV/85/12 w załączeniu/ 

 

10.Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

 

Przewodniczący informuje, że kolejny  projekt uchwały szczegółowo analizowały komisje na 

swoich posiedzeniach. Uwag również nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego projekt przyjęty został 

jednogłośnie tj. 13 głosami „za” 

/ uchwała nr  XV/86/12 w załączeniu/ 

 

 

11.Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kruszyna w 2012 roku. 

 

Projekt programu analizowany był szczegółowo na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

Uwag i innych propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący przedkłada pod głosowanie projekt 

uchwały, który przyjęty zostaje jednogłośnie tj.13 głosami „za” 

 

/ uchwała nr  XV/87/12 w załączeniu/ 

 

12.Ustalenie składów komisji stałych Rady Gminy. 

 

Przewodniczący wyjaśnia, że propozycje składów komisji podane były na poprzedniej sesji. 

W tej sprawie przygotowane zostały dwa projektu uchwał, tj. skład Komisji Rewizyjnej oraz 

składy pozostałych trzech komisji.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, która w 

drodze głosowania przyjęta została jednogłośnie tj.13 głosami „za”  

/ uchwała nr  XV/88/12 w załączeniu/ 

Następnie Przewodniczący przedkłada pod głosowanie projekt uchwały. Wynik głosowania 

13 głosów „za” 

/ uchwała nr  XV/89/12 w załączeniu/ 

 

13.Wprowadzenie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r. 

 

Przewodniczący wyjaśnia, że proponowane zmiany do budżetu były przedmiotem posiedzeń 

komisji, gdzie uzyskały pozytywna opinię. W związku z powyższym Przewodniczący 

odczytuje projekt uchwały i zarządza głosowanie. Wynik głosowania 13 głosów „za” 

 

/ uchwała nr  XV/90/12 w załączeniu/ 

 

14.Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

 

Radny Roman Kołaczkowski – proponuje, aby po zakończonych przetargach na inwestycje 

pozostawiać oprócz kwoty wynikającej z przetargu dodatkowo np.10% jako rezerwa w 

przypadku potrzeby wprowadzenia dodatkowych robót. 



Skarbnik wyjaśniała, że nie należy pozostawiać kwot wyższych niż wartość zadania, gdyż  do 

zakończenia zadania byłyby one „zamrożone”, a jak nam wszystkim wiadomo potrzebujemy 

środków finansowych na realizację nowych zadań. 

Pani Wójt dodatkowo wyjaśniała, że ciągle pojawiają się nowe zadania na które musimy 

szukać środków finansowych. Chociażby temat remontu przedszkola w Lgocie Małej. Aby ta 

placówka mogła funkcjonować zmuszeni będziemy wykonać remont. 

Następnie Przewodniczący odczytuje projekt uchwały i zarządza głosowanie. Wynik 

głosowania 13 głosów „za” 

/ uchwała nr  XV/91/12 w załączeniu/ 

 

15.Wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Przewodniczący zwraca się z zapytaniem do obecnych sołtysów – czy chcą aby Rada Gminy 

wyodrębniła fundusz sołecki?. Obecni na sesji sołtysi jednogłośnie opowiedzieli się za takim 

rozwiązaniem. 

W wyniku głosowania uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie tj.13 głosami „za” 

/ uchwała nr  XV/92/12 w załączeniu/ 

 

16.Informacja w sprawie realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

za 2011 rok. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie. Ponadto szczegółowo 

informacja ta analizowana była na posiedzeniach Komisji Rady. W drodze głosowanie 

informacja przyjęta zostaje jednogłośnie tj.13 głosami „za”. 

 

17.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wyżej wymieniony materiał sprawozdawczy 

Radni otrzymali przed Sesją. Stwierdzając, że Radni mieli możliwość dokładnego zapoznania 

się z jego treścią prowadzący obrady zaproponował aby odstąpić  od ponownego 

przedstawiania tego Sprawozdania na dzisiejszej Sesji. 

W drodze głosowania sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie. tj. 13 głosami „za” 

 

18.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

W odpowiedzi na wnioski Pani Wójt wyjaśniła co następuje: 

 lampa oświetleniowa w obrębie boiska będzie niebawem włączona, 

 nie możemy w chwili obecnej przystąpić do remont podłogi w budynku remizy OSP w 

Lgocie Małej z uwagi na to, że do końca czerwca pomieszczenie to jest przedmiotem 

dzierżawy, po tym terminie podejmiemy działania, 

 usunięcie pni drzew na placu szkolnym w Widzowie jest zasadne, po zabezpieczeniu 

środków finansowych na ten cel przystąpimy do realizacji wniosku, 

 teren wokół apteki zostanie niebawem uporządkowany, ponieważ od 1 kwietnia 

zatrudniać będziemy pracowników w ramach robót publicznych, 

 budowa sieci wodociągowej to zadanie inwestycyjne w związku z czym musimy 

zabezpieczyć środki finansowe w budżecie, podoba sprawa dotyczy wykupu gruntów 

pod drogę. 

 



Na kolejne wnioski odpowiedzi udzielił Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej P.Zbigniew Zasępa: 

 wszystkie roboty na drogach gminnych zostaną rozpoczęte przy sprzyjających 

warunkach atmosferycznych oraz w ramach środków finansowych zabezpieczonych w 

budżecie na utrzymanie dróg, 

 zgodnie z zawartymi umowami naprawa ubytków w drogach nastąpi do dnia 31 maja 

br. 

 naprawa odcinka drogi gminnej tj.ul.Północnej nie może być wykonana w ramach 

bieżącego utrzymania dróg, zniszczenie nawierzchni jest już tak duże, że jedynym 

rozwiązaniem będzie nałożenie nowej nakładki, 

 na kolejną sesję przygotowane zostaną projekty uchwał w sprawie nazewnictwa ulic, 

 spraw usunięcia skrzynki telefonicznej został już zgłoszona, 

 przycięcie gałęzi drzewa w obrębie obelisku wykonane zostanie przy pomocy PZD w 

Częstochowie, natomiast reklamacje w sprawie wykonanych prac przy obelisku 

zostaną zgłoszone wykonawcy, 

 kamizelki odblaskowe dla pracowników zostały zakupione, 

 będziemy zgłaszać problem naprawy drogi  do firmy wykonującej kanalizację, 

 podcięcie gałęzi w obrębie przedszkola będzie wykonane zgodnie z pismem  Zakładu 

Energetycznego, 

 sprawa odwodnienia jest w gestii starostwa powiatowego, być może przebudowa rowu 

wzdłuż ulicy Krótkiej może rozwiąże sprawy odbioru wody z rowu na 

zabudowaniami, 

 zgłosimy do konserwatora sieci sprawę synchronizacji oświetlenia drogowego, 

 sprawa odwodnienia we wsi Baby nadal jest nie rozstrzygnięta, nie posiadamy zgody 

właściciela gruntów, jednak nadal wspólnie będziemy podejmować działania. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Maj – otrzymaliśmy sygnał z stanowiska kierowania, że w Pieńkach 

Szczepockich jest pożar. W momencie dotarcia do Pieniek Szczepockich okazała się, że nic 

się tam nie dzieje. Następnie dyżurny PSP zadecydował aby jednostki jechały w kierunku 

Szczepocic i tak zostało poczynione. Następnie okazało się, że ogień rozprzestrzenia się w 

rejonie parafii w Szczepocicach. Nie zwracaliśmy uwagi na to, że jesteśmy na terenie innej 

gminy i przystąpiliśmy do akcji gaśniczej. 

 

19.Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Powiatu Bogusław Mielczarek poinformował zebranych, że na ostatniej sesji Rady 

Powiatu zgłosił interpelacje w sprawie naprawy nawierzchni ul. Szkolnej. Ponadto 

poinformował, że pozytywnie zaopiniowana została sprawa dotycząca przeprowadzenia 

scalenia na terenie Jackowa i Bab. Realizacja tego zadania będzie prowadzona jednocześnie. 

Radna Wiesława Domagała – proponuje aby odwodnienie oraz kanalizację wsi Lgota Mała 

zaprojektować oraz wykonać jednoetapowo. 

Radny Powiatu – wniosek taki nie znajduje się w budżecie powiatu. 

Radny Adam Musiał – zgłosić bo budżetu powiatu zadanie w zakresie wykonania 

nawierzchni drogi powiatowej łączącej Lgotę Małą z Widzowem. 

 

Radny Henryk Kowalski – poinformował zebranych, że w dniu 11 kwietnia br. Komisja 

Infrastruktury dokona objazdu dróg gminnych. 

 

 



20.Zamknięcie obrad  XV Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 

obrady XV Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Protokół sporządziła: 

Grażyna Olczyk 

 

 


